
Interpelácie z 3. zasadnutia MsZ, konaného dňa 26.01.2023 

 

Mgr. Zsolt Barczi, poslanec 

1. V akom stave je pokračovanie realizácie bezpečnostných inteligentných priechodov 

hlavne pri obchodoch LIDL a BILLA. Prosím  o promtné, urgentné riešenie.  

       Zodpovedané 

2. Rekonštrukcia umelého trávnika sa finalizuje, zistili sa tam nejaké nedostatky.  

Prebehlo už oficiálne prevzatie tohto diela, dokedy budú nedostatky odstránené?  

Zodpovedané 

Peter Závodský, viceprimátor 

- bezpečnostné priechody – budeme realizovať. Vo februári dostanú poslanci 

pozvánku na stretnutie ku kapitálovým výdavkom na rok 2023, s tým aby na 

stretnutie doručili získané požiadavky od občanov.   Ešte predtým budem sedieť 

s poslancami za prímestské časti. Do stretnutia pripravíme rozsah financií, ktoré 

vieme identifikovať do kapitálových výdavkov a spolu sa dohodneme na ich 

čerpaní.   

- Informoval o stretnutí so spoločnosťou, ktorá osadila inteligentnú zastávku pri 

hotely City. Ponúkajú nám možnosti solárnych svietidiel, ktoré by sme na týchto 

miestach mohli použiť.  

- dočasne chceme vyriešiť ulicu Puškinovu, ktorá je v katastrofálnom stave, buď 

to opravíme alebo pridáme svetelné body   

- umelá tráva – táto investícia nebola prevzatá, nebola dokončená. Na jednanie 

sme prizvali dodávateľa, SŠZ Galanta a zástupcov FC Slovan Galanta, p. 

Vašákovú, aby sme našli možnosti nejakého dočasného užívania tohto 

priestoru.  Ak by táto plocha nebola k dispozícii tak, by SŠZ Galanta prišla 

o značnú časť financií a futbalisti by nemohli trénovať. Dodávateľ stavby  má 

zádržné 50% z dodávacej ceny. Až po odstránení nedostatkov SŠZ Galanta 

preberie túto plochu. 

- mám požiadavku zo strany rodičov, aby počas tréningov a zápasov mali 

možnosť byť vo vnútorných priestoroch a občerstviť sa napr. čajom, o tejto veci 

budem jednať s riaditeľom SŠZ Galanta 

Mgr. Ladislav Biró, poslanec 

1. Občania v meste zaznamenali zvýšený pohyb cudzincov, má o tomto mesto nejakú 

informáciu?  

Mgr. Peter Kolek, primátor 

- odpovedal – áno zaregistrovali sme to, nijaké nahlasovanie nemáme. 

Predpokladáme, že sú to zamestnanci nadnárodných spoločností. Zistíme to, 

a bude Vám odpovedané osobne alebo písomne.  

 



Zsolt Takáč, poslanec 

1. Multifunčné ihrisko na sídlisku Nová Doba – rodičia avizujú, že deti sa tu nemôžu 

hrať, nakoľko ihrisko je zatvorené, osvetlenie sa nezapína. Je tu požiadavka na zmenu 

prevádzkového času.  Rozprával som so správcom tohto ihriska i s mestskou políciou, 

ja určite budem presadzovať a požiadam kolegov poslancov o podporu, aby toto 

ihrisko slúžilo deťom pre šport.      

Mgr. Peter Kolek, primátor 

- odpovedal – občania sa nesťažujú na športujúce deti, ale na iný neduh čo tam 

nastal, hlučne správajúci sa ľudia, ktorí tam vysedávajú do noci. Mojim návrhom 

bude, že sa stretneme s obyvateľmi sídliska a potom k tomu zaujmeme 

stanovisko. Nájdeme nejaké kompromisné riešenie.   

Zsolt Takáč, poslanec 

- faktická – ak sa tam ruší kľud, tak to treba riešiť cestou mestskej polície 

Ing. Zoltán Kővágó, poslanec 

1. Či by bolo možné na sídlisku štvrť SNP vymeniť 120L nádoby na kuchynský odpad 

za väčšie 1 100L? 

        Zodpovedané 

2. Parkovisko za DEL CORSO na sídl. SNP – vybudované spoločnosťou Park House. 

Parkovisko je nepoužiteľné, nakoľko sa na neho nedá vyjsť autom, ako sa toto rieši?  

Arnold Popluhár, riaditeľ TsMG 

- nádoby na kuchynský odpad – vieme doplniť ďalšie 120L nádoby. 1 100L 

nebudeme dávať z toho dôvodu, že na tieto kontajnery sa nedajú použiť bio 

sáčky.  

Zodpovedané 

Mgr. Peter Kolek, primátor 

- musíme tiež rešpektovať aj VZN     

Peter Závodský, viceprimátor 

- parkovisko DEL CORSO – toto parkovisko bolo vyhotovené presne podľa 

projektovej dokumentácie, ktorú investor dostal od mestského úradu. Problém 

je ten, že táto projektová dokumentácia je ešte z čias, keď sa plánovalo 

zokruhovať celé sídlisko, s vyvýšením parkoviska aj cesty. Celú cestu za DEL 

CORSOM musíme opraviť, preto sme si pozvali spoločnosť Park House, 

GAWEST. Spoločne sme našli jeden triezvy návrh a to pri vjazde do Park Housu 

do podzemných garáží. Oni  vybudovali tri parkovacie miesta, ktorých stavba je 

v ich majetku na pozemku mesta, ktorý je našim majetkom. Tento pozemok 

majú záujem vymeniť. Keď bude k tomu pripravená projektová dokumentácia, 

bude to predložené na MsZ.  



PaeDr. Peter Černý, poslanec 

1. Vysvetliť občanom, prečo bola pobočka pošty na sídlisku Sever zrušená?      

Mgr. Peter Kolek, primátor 

- všetky informácie v súvislosti s týmto boli zverejnené a sú na web stránke 

mesta Galanta. Je tam zverejnená komplexná analýza.  

- v skratke vysvetlil, že mesto obdržalo list od Slovenskej pošty, kde je uvedené, 

že dochádza k optimalizácii pôšt. Obce pod 22tis. obyvateľov nebudú môcť mať 

dve pobočky a to platí pre celé Slovensko.   

- absolvoval som stretnutie s regionálnou pani riaditeľkou, jednanie bolo 

neúspešné, je to ich nemenné rozhodnutie. Služby pošty sa dajú suplovať 

doručovateľom. Urobili sme všetko čo bolo v našich silách. 

Zsolt Takáč, poslanec 

- faktická – túto informáciu treba občanom zopakovať aj v Galantských novinách, 

hlavne pre občanov, ktorí nemajú internet      

  Mgr. Peter Kolek, primátor 

- zopakujeme to v tlači aj na internete 

- ak nie sú ďalšie informácie, ukončujem tento bod. Odpovede budú zaslané 

v zmysle rokovacie poriadku. 

 

Zapísala: A. Deáková  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

V Galante, 09.02.2023  

   

Vážený pán poslanec, 

 v zmysle Vašej interpelácie vznesenej na 3. zasadnutí MsZ dňa 26.01.2023  

Vám zasielam nasledovnú odpoveď: 

Interpelácia:  

1. Občania v meste zaznamenali zvýšený pohyb cudzincov, má o tomto mesto nejakú 

informáciu?  

Odpoveď (zodpovedná osoba Mgr. Zuzana Morovičová, Miroslav Grell): 

 Mestský úrad v Galante oslovil ubytovne nachádzajúce sa na území mesta 

s požiadavkou o zaslanie informácií týkajúcich sa počtu cudzincov, aktuálne u nich 

ubytovaných  ako aj ich zamestnávateľov. Na základe nám známych údajov ide o občanov 

nasledovných krajín: 

 

Rumunsko – 6 osôb 

Maďarsko – 1 osoba 

Ukrajina – 174 osôb 

Macedónsko – 20 osôb 

Český republika – 2 osoby 

Bulharsko – 1 osoba 

Srbsko – 37 osôb 

Bosna a Hercegovina – 7 osôb 

Gruzínsko – 17 osôb 

Kazachstan – 15 osôb 

Vietnam – 9 osôb 

India – 132 osôb 

Poľsko – 6 osôb 

Kosovo – 3 osoby 
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Okrem uvedených informácií evidujeme ešte v rámci vlastných evidencií cca 158 ukrajinských 

občanov so štatútom odídenca, ktorí sú umiestnení v súkromných bytoch obyvateľov mesta. 

Čo sa týka zamestnávateľov ide prevažne o nasledovné spoločnosti: Samsung Electronics 

Slovakia, Jasplastik, Pierre Baguette Sládkovičovo, Lear Corporation Voderady, 

EUROPERSONAL&FABRIKA, BROVEDANI, INDEX NOSLUS, JO CONSULTING, JJ25 

Trnava, TRANSFER International Staff Bratislava, Bekaert Sládkovičovo, JAGUAR Nitra, 

Peugeot Trnava, DHL. 

 Na základe poskytnutých informácií zo štátnej aj mestskej polície boli zaevidované 

priestupky proti majetku /drobné krádeže/. Na niektorých ubytovniach bolo evidované rušenie 

nočného kľudu. Žiaden trestný čin nebol zaznamenaný. 

 

 S pozdravom 

 

 

       Mgr. Peter Kolek   v.r.   

                     primátor 

 

 

 

 

Titl. 

Mgr. László Biró                                                         
Priečna 1100/22 

924 01  Galanta  
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